
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Kaliště ze dne 9.1.2008. 

Zasedání zastupitelstva zahájil v 19,00 hod.starosta. Po uvítání členů OZ, přítomni jsou 
všichni, určuje jako ověřovatele dnešního zápisu p. Krafku Františka. 

Místostarosta Jindřich Kučera seznamuje se zápisem z minulého zasedání.. Připomínky 
k zápisu nejsou, zápis je schválen a podepsán ověřovatelem. 

Zpráva starosty: 

Starosta informuje, že se provádí inventura, zbývá dokončit kulturní dům. 
Starosta seznamuje s pohledávkami za vodu a popelnice za rok 2002 až 2005. Dlužitelům 
budou zaslány upomínky, nedobytné pohledávky v případě úmrtí nebo odstěhování budou 
odepsány. Starosta žádá zastupitelstvo o souhlas s tímto postupem. Zastupitelstvo 
souhlasí. 
Během února bude proveden výběr poplatků za psy. V Býkovci toto zajistí místostarosta 
Kučera. 
P. Dvořák František z Býkovce podal žádost o vykácení náletových dřevin na svém 
pozemku. Jedná se o 6ks.olší o prům. do 20cm. Starosta vydá povolení. 
Starosta žádá zastupitelstvo o schválení rozpočtového opatření č.4 k 31.12.2007. 
Zastupitelstvo souhlasí. 
Jako akci o dotace v programu rozvoje venkova navrhuje starosta zařadit opravu místních 
komunikací. Zastupitelstvo souhlasí. 
Paní Kafková žádá o opravu splachovače, el.stykače a osazení větší žárovky ve sklepě 
v dome č.81. 
Starosta žádá p.Kaláška a Jakoubka, aby na únor svolali školskou radu a podali na pradě 
zastupitelstva informace. 

Usnesení: Na dnešním zasedání byli zvoleni členové kontrolního a finančního výboru. 

V diskuzi chce p. Krafka po starostovi informaci, jak je to s poplatky za sál KD soukromým 
osobám. Starosta odpoví na příští poradě. 

P. Jakoubek navrhuje, že by se měla v KD znovu natřít parketová podlaha. Do příští porady 
zjistí druh vhodného nátěru a jeho cenu. 

Dále je probírán stav bývalé Salavovny, zda opravovat nebo prodat. Zatím není rozhodnuto. 

Závěrem poděkoval starosta všem za účast a zasedání ukončil. 


